
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
陳家樂教授

香港中文大學商學院

 
陳家樂教授現為香港中文大學（中大）商學院

2019年間擔任中大商學院院長。加入中大商學院前，他是香港科技大學（科大）

商學院署理院長，同時兼任財務學系講座教授。陳教授於

科大財務學系主任，亦是科大—紐大環球金融理學碩士課程的始創主任，並成立惠

理投資研究中心。加入科大前，陳教授為美國亞利桑那州立大學金融學副教授。

 
陳教授於中大取得經濟學社會科學學士學位，其後於美國俄亥俄州立大學獲得金融

學哲學博士學位。陳教授是著名的學者和研究員，曾於多份頂尖金融學術期刊發表

論文，更曾獲權威學術期刊《Pacific-Basin Finance Journal

金融研究學者，最近一次獲得該殊榮為2011

生工具、巿場微觀結構及國際金融巿場的動態。

 
陳教授對於推動金融界發展不遺餘力。自

Mr. Chris Sun was appointed as the Secretary for Labour and Welfare on 1 July 2022. After 
graduating from the Chinese University of Hong Kong Business School in 1994, Mr. Sun joined 
the Administrative Service and rose to the rank of Administrative O�cer Sta� Grade A in 2022. 
He has served in various bureaux and departments, including the former Finance Branch, the 
former Constitutional A�airs Bureau, the former Finance Bureau, the Home A�airs Department, 
the former Home A�airs Bureau, the Civil Service Bureau and the former Food and Health 
Bureau. He was appointed as Deputy Secretary for Food and Health (Health) in 2011, Head 
(Healthcare Planning and Development O�ce) in 2012, Deputy Secretary for Financial Services 
and the Treasury (Financial Services) in 2017, and the Commissioner for Labour in 2020.

Mr. Chris Sun, JP 
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